
 
 

Referat fra styremøte i Forskerforbundet ved UiS, 16. mars 2009.  
Sted:   UiS 
Tid:  Torsdag, 19. februar kl. 12:00-15:00 
Tilstede:  Åge Hultgren, Liv Schjelderup, Tor Hemmingsen, Jann Rune Ursin, Martin 

Tjelta (referent), Leith Symington Ragnhild Gilbrandt, Inger Elise Svela og 
Helge Sørheim (observatør) 

 
Sak 16/09       Godkjenning av sakliste og referat fra forrige møte 

Referat fra styremøtet 19. februar 2009 ble godkjent større endringer. 
Referatet sendes ut til alle medlemmer ved UiS. Saklisten ble godkjent med 
små endringer. 

 
 
Sak 17/09  Planlegging av årsmøte 2008 
Årsmøtet planlegges avviklet fredag 27. mars fra kl 12.15. Sekretær sender ut innkalling 
til alle medlemmer.  
 
Følgende saker kommer på saklisten: 
 

(i) Valg av leder og nestleder (valgkomiteens innstilling er klar) 
(ii) Sak om å øke honorering av styremedlemmer med 20 % i 2009.  
(iii) Forslag til hvordan AM-UiS skal innplasseres i lokallagsstyret. Helge Sørheim 

utarbeider forslag. 
All saksdokumenter sendes ut til medlemmene i god tid før årsmøtet. 

 
Sak 18/09  Orientering fra enhetene. 

(i) TN ved Tor Hemmingsen/Jann Rune Ursin orienterte om følgende saker 
 

• Status i saken om ”senter for bærekraftig energi”. 
 
• Brev fra Tekna med forslag om at fagforeningene ved UiS går sammen om 

å følge opp fagstrategiske prosesser, medvirkning og 
organisasjonsutvikling ved UiS. Leder FF-UiS og tillitsvalgt ved TN følger 
saken opp ift Tekna og de øvrige organisasjonene. Utvikling i denne 
prosessen orienteres om til styret i FF-UiS. 

 
 

(ii) SV v/ Liv Schjelderup orienterte om følgende saker: 
 

• Ombygging av ”hotell” som følge av delingen av NHS-IØL. 
 
• Oppnevning av verneombud ved enhetene. Skal velges av de ansatte ved 

enhetene. Ikke oppnevnes av fagforeningene som før. 
 

• Strategisk samarbeidsavtale mellom UiS/UiA 
 

(iii) HUM ved Leith Symington orienterte om følgende saker: 



 
• KRL/RLE ikke lenger obligatorisk i almennlærerutdanningen 
• Status budsjettsituasjonen 

 
(iv) AM-UiS ved Helge Sørheim orienterte om følgende saker: 

 
• Helge Sørheim er ny tillitsvalgt ved AM-UiS 
• Kristine (etternavn?) møter i hovedavtaleutvalg for AM-UiS 

 
(v) Administrasjonen ved Inger Elise Svela/Martin Tjelta orienterte om følgende 

saker: 
• Forestående nasjonalt OU-seminar i FAP-regi arrangeres i år i samarbeid 

med FF (FAP) ved UiS. Blant annet skal UiS ha to innlegg om lønn og 
arbeidsvilkår ved UiS (med fokus på administrativt tilsatte). 

• FF-UiS har god rekruttering fra administrativt tilsatte for tida. 
 
 
Sak 19/09  Orientering fra leder 

(i) Hodne ute og omtaler forskning og utdanning i Aftenposten. 
(ii) Sak i studentavisa om mobbing 
(iii) Sentralt lønnsutvalg i FF er enda ikke ferdig med innstilling. 
(iv) Overtidsreglement kommer som sak senere 

 
 
Sak 20/09 Eventuelt 

(i) Sekretær orienterte om søknad fra medlem om lønnopprykk ihht HTA pkt 
2.3.4.  

Vedtak: Styret i FF-UiS støtter søknaden og vil oversende søknaden til arbeidsgiver 
med orientering om styret FF-UiS’ støtte. 
 
(ii) Tekna ønsker å gå sammen med FF-UiS for å fremme en sak om den 

eksisterende lokale særavtalen om tilleggslønn ifb ekterne prosjekter (IRIS-
avtalen). Åge Hultgren, Jann Rune Ursin og Erik Kårstad (Tekna) jobber videre 
med saken som fremmes for styret ved FF-UiS i april for endelig behandling. 

 
 
 
 
 
Åge Hultgren 
leder 
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